
Warszawa, 29 listopada 2022

Oświadczenie

w sprawie odpowiedzi na wniosek o udzielenie informacji publicznej z dnia
29 listopada 2022 wydanego przez Miasto Stołeczne Warszawa, dotyczącej

organizacji K-POP STARS FESTIVAL 2023

W związku z rozpowszechnianą w sieci negatywną odpowiedzią Miasta Stołecznego
Warszawy na wniosek o udzielenie informacji w trybie zapytania publicznego z dnia
29 listopada 2022, informujemy, że zgodnie z Ustawą z dnia 20 marca 2009 o
Bezpieczeństwie Imprez Masowych oraz powiązanym z nią Jednolitym Zarządzeniu
Miasta Stołecznego Warszawy w sprawie takich imprez, obowiązuje regulamin
precyzyjnie określający nie tylko wymogi organizacyjne ale także i terminy składania
wniosków.

Zgodnie z wymienionymi powyżej aktami prawnymi, obowiązkiem organizatora jest
zgłoszenie imprezy nie później niż 30 dni przed jej zorganizowaniem. Dołączona do
wniosku obowiązkowa dokumentacja (tzn. zestaw ustawowo przewidzianych
załączników) nie może być starsza niż 6 miesięcy. Oznacza to, że organizując
K - POP STARS FESTIVAL 7- 9 lipca 2023 możemy złożyć bezpiecznie
dokumentację nie wcześniej niż w lutym 2023. W innym przypadku dołączone
załączniki stracą swoją ważność w ustalonym 6 miesięcznym okresie ważności.

Informujemy również, że Miasto Stołeczne Warszawa nie jest właścicielem
Lotniska Babice (Bemowo), na co bezpośrednio nie wskazuje wspomniana
powyżej odpowiedź.

Rozumiemy szerokie zainteresowanie festiwalem, ale nie można manipulować
procedurami i aktami prawnymi szczególnie w celu uzyskania niezgodnej ze
stanem faktycznym odpowiedzi. Złożony w nieustawowym terminie, opisany
powyżej wniosek, jest więc nie tylko przedwczesny ale kompletnie bezzasadny,
gdyż do festiwalu pozostaje czas 8 miesięcy. Takie postawienie sprawy nosi znamiona
oczerniania dobrego imienia Festiwalu.

Wysyłanie bezzasadnych wniosków w niezgodnym z ustawodawstwem czasie nie jest
„dobrą robotą” jak to próbują w Internecie uzasadniać osoby, które ewidentnie nie
chcą by ten festiwal zaistniał oczerniając go, ale jest dowodem na manipulowanie
przepisami w z góry określonym celu uzyskania odpowiedzi negatywnej z
Jednostki Samorządu Lokalnego jakim jest Miasto Stołeczne Warszawa.

Organizatorzy i ogromna rzesza fanów K-POP w Polsce chce by ta impreza się
odbyła. Rozumiemy, że jest to niecodzienne, budzące sensację wydarzenie i każdy
chce mieć pewność co do wiarygodności przedsięwzięcia. Należy jednak zachować w
tym  rozsądek i podstawową rzetelność, której tym razem ewidentnie brakło.

O każdym następnym ważnym kamieniu milowym, przybliżającym nas do
upragnionego celu będziemy Państwa informować.

Łącząc wyrazy szacunku,
Organizatorzy


